
Torsdags Bridge 
 
 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 3. april 2008 med noter. 

 
Gennemgang af dagsorden for ordinær generalforsamling d. 17. april 2008. 
 
1. Valg af dirigent:  Erik Madsen. 
 
2. Bestyrelsens / formandens beretning: Jens vil afgive denne. 
 
3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab: Lars Ove vil forelægge dette. 
 
4. Næste års budget og kontingent: Lars Ove vil forelægge dette.  Foreslå 
5. en forhøjelse af kontingentet til 2*100 kr. samt 2*25 kr. til indkøb af 

nogle nye borde, i alt kontingent 2*125 kr. 
 
6. Indkomne forslag: Ingen forslag indkommet. 
 
7. Valg af kasserer og to bestyrelsesmedlemmer: Genvalg af Lars Ove som        

kasserer og Arne som bestyrelsesmedlem. Per afgår som 
bestyrelsesmedlem og Erik Madsen, der p.t. er suppleant,  foreslås i 
stedet valgt. 

 
8. Valg af bestyrelsessuppleant?  
 
9. Valg af to revisorer og revisorsuppleant: genvalg 
 
10. Eventuelt: Jens vil redegøre for mulighederne for brug af bridgemate ved 

at blive en underafdeling af Jyderup Bridgeklub, fordelene herved og 
ulemperne herved. Der var i bestyrelsen ikke støtte for gennemførelsen 
af forslaget på indeværende tidspunkt. 

 
 
Øvrige spørgsmål: Aftalt, at der til afslutningsfrokosten serveres 2*sild, lune 
frikadeller, leverpostej og ost. Medlemmerne betaler selv for frokosten, men 
klubben betaler for 1 øl/sodavand pr. medlem.  
 
  
 


